
 

 

 

 

 

Tenis Slovenija (ustanovno Teniška zveza Slovenije) je neprofitno organizacijsko telo slovenskega tenisa, s sedežem v Ljubljani. 

Združuje mrežo več kot 80 klubov in okoli 3000 članov s strokovnim vodstvom in načrtovanim razvojem teniškega potenciala ter 

ohranja odlične odnose z odločevalnimi telesi športnega sveta. Tenis Slovenija letno nadzira, podpira in vodi več kot 250 teniških 

dogodkov (vključno s tekmovanji, množičnimi prireditvami, konferencami in promocijskimi kampanjami) po vsej Sloveniji. 

DANES JE BIL GOST FB POGOVORA BLAŽ ROLA 
 
V projektu Teniško aktivni! je bil šesti gost teniški igralec Blaž Rola. Ptujčan, ki že nekaj 
časa živi v Ljubljani, se je prav v teh dneh vrnil s kratkih priprav v Dubaju. Tam je treniral 
skupaj z Blažem Kavčičem in Blažem Trupejem. 
 
Rola (155. ATP) je v pogovoru z Anžetom Bašljem veliko govoril o težavnem položaju teniških igralcev, ki so 

uvrščeni pod stotim mestom lestvice ATP: “Počasi zaključujem s pregledom stroškov za leto 2020. 

Pozitivno je, da nismo imeli stroškov potovanj, saj je večji del sezone odpadel. Po drugi strani pa je bilo 

manj prihodkov. ATP nam je sicer nekaj pomagal, a verjetno bodo vsi igralci okoli mojega rankinga nekje 

na pozitivni ničli. Še težje pa je igralcem pod 200. mestom. Oni igrajo dobesedno za preživetje. To je nek 

začaran krog, kjer se moraš odločati ali boš denar ob koncu leta dal na stran za življenje po tenisu ali pa 

ga boš vlagal v sebe, v svojo teniško kariero.” In Rola je pri 30-letih še vedno odločen, da lahko uresniči cilje, 

ki si jih je zadal na začetku kariere: ”Vem, da sem veliko vložil v svoj razvoj.  Ne samo finančno. Bilo je 

veliko odrekanja. Nesmiselno bi bilo, da se ne bi v naslednjih štirih, petih letih potrudil do sanjati svojih 

sanj. Mislim, da 150. mesto ne odraža moje kakovosti. To sem že dokazal v preteklosti. Zato tudi vsak 

dan treniram in komaj čakam na turnirje.”  

Rola bo v Avstralijo odpotoval na začetku januarja, februarja pa ga čakajo kvalifikacije za OP Avstralije. Tam je 

leta 2013 nastopil v drugem kolu glavnega turnirja.  

 

Več pa na tej povezavi. 

 

Na Tenis Sloveniji že dva meseca poteka projekt Teniško aktivni! Gre za nadgradnjo prejšnjega projekta Ostani 

doma in bodi teniško aktiven. Cilj projekta je informirati teniške navdušence in navdušenke o novostih v tem 

prelepem športu, ob tem pa biti tudi izobraževalen. S projektom želimo izkazati družbeno odgovornost in hkrati 

povezati čim širši teniški svet z različnimi zanimivostmi, ob tem pa želimo nadgraditi fizično pripravljenost 

tenisačev in omogočiti njihovo osebnostno rast. Vsi prispevki se nahajajo tukaj.  

 

 

Ljubljana, 22. december 2020 

https://www.facebook.com/tenisslovenia/videos/854161898730411
https://www.youtube.com/results?search_query=tenis+slovenija

